

UDKAST - Referat af møde i Hydrologiforum 10. marts 2022 (på Teams)

Dagsorden:

1. Velkomst og præsentation
2. Godkendelse af dagsorden
3. Evaluering af Hydrologidag 2021
4. Regnskab for 2021
5. Tema for Hydrologidag 2022 og tidspunkt for afholdelse
6. Valg af personer til Organisationskomiteen og formand
7. Forslag til nye medlemmer af Hydrologiforum
8. Valg af medlemmer til Hydrologiforum og formand
9. Næste møde i Hydrologiforum
10. Eventuelt

Deltagere: Jane Rosenstand Laugesen, Klaus Hinsby, Morten Lauge Fejerskov, Simon Stisen, Troels Norvin Vilhelmsen, Eva Bøgh, Per Rasmussen (referent)

Afbud/ikke tilstede: Hans Peter Birk Hansen, Pernille Stampe Jakobsen, Susie Mielby

1. Velkomst og præsentation
... en kort præsentationsrunde
2. Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt
3. Evaluering af Hydrologidag 2021
Kort diskussion af tilbagemeldinger fra evalueringsskemaer fra Hydrologidag 2021, følgende forhold blev diskuteret:
 - Problemer med lyd og akustik i lokalet => et tilbagevendende punkt, Per snakker med Comwell
 - Mere fokus på at oplægsholdere holder tiden, færre indlæg som går mere i dybden, for lidt tid til diskussion => Organisationskomiteen vil have disse kritikpunkter i mente ved planlægning af Hydrologidag 2022
4. Regnskab for 2021
Der var 88 deltagere til Hydrologidag 2021, heraf 71 betalende hvilket gav en indtægt på 63.450 kr. Der var udgifter til conferenceafholdelse på Comwell Odense og diverse rejseudgifter på tilsammen 57.865 kr., hvilket gav positivt resultat på 5.585 kr. for 2021. Det betyder at Hydrologiforums formue nu er på 111.188 kr.

Det var en kort diskussion af formuens størrelse og størrelsen på deltagerafgiften til Hydrologidagen. Der var enighed om at fastholde deltagerafgiften på 900 kr.
5. Tema for Hydrologidag 2022 og tidspunkt for afholdelse
Efter en længere brainstorm (se vedlagte ppt) blev 'Helhedsorienteret klimatilpasning' besluttet som tema for Hydrologidag 2022.

Tidspunktet for Hydrologidag 2022 blev ikke diskuteret. Per har efterfølgende kontakte Comwell Odense for at høre om hvornår Pro Musica Salen er ledig i uge 43 og 44.
6. Valg af personer til Organisationskomiteen og formand
Troels Norvin Vilhelmsen (Formand), Morten Lauge Fejerskov, Jane Rosenstand Laugesen, Simon Stisen, Eva Bøgh, Per Rasmussen (sekretær).

Derudover blev Henrik Vest (Region Midt), Søren Kasper Heinecke (Klimatilpasningsnetværket), og en repræsentant fra kommunerne foreslået. Organisationskomiteen vil beslutte og kontakte 'eksterne' medlemmer til Organisationskomiteen.

7. Forslag til nye medlemmer af Hydrologiforum
Punktet blev ikke som sådan diskuteret, men der er opmærksomhed på at der pt ikke er repræsentanter fra universiteterne og kommunerne i Hydrologiforum
8. Valg af medlemmer til Hydrologiforum og formand
Formanden deltog ikke i mødet, men de tilstedeværende medlemmer af Hydrologiforum støttede et genvalg af Hans Peter.
9. Næste møde i Hydrologiforum
Januar/februar 2023
10. Eventuelt
... dertil nåede vi ikke